

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANKING CORPORATION /(JORDAN) Date: 24-05-2026 02:51:44 PM Subject: Forming committees emanating from the Board of Directors	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المؤسسة العربية المصرفية/الاردن التاريخ: 24-05-2026 02:51:44 PM الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة												
Kindly be informed that the Board of Directors of ARAB BANKING CORPORATION /(JORDAN) on the meeting held on 24-05-2026 decided the formation of the following committees emanating from the Board.	أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة بنك المؤسسة العربية المصرفية/الاردن قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 24-05- 2026 بتشكيل اللجان التالية والمنبثقة عن المجلس.												
Date of Committee's formation: 24-05-2026	تاريخ تشكيل اللجنة: 24-05-2026												
The committee	اللجنة												
Other Committee: Information Technology Governance Committee <table><thead><tr><th>Name</th><th>Designation</th></tr></thead><tbody><tr><td>Ehab Abdulkarim Mahdi Al Maskati</td><td>Chairman</td></tr><tr><td>Maha Ziad Mohamud Fariz</td><td>member</td></tr></tbody></table>	Name	Designation	Ehab Abdulkarim Mahdi Al Maskati	Chairman	Maha Ziad Mohamud Fariz	member	اللجان الاخرى: لجنة حاكمية تكنولوجيا المعلومات <table><thead><tr><th>اسم</th><th>تعيين</th></tr></thead><tbody><tr><td>ايهاب عبدالكريم مهدي المسقطي</td><td>رئيس</td></tr><tr><td>مها زياد محمد فريز</td><td>عضو</td></tr></tbody></table>	اسم	تعيين	ايهاب عبدالكريم مهدي المسقطي	رئيس	مها زياد محمد فريز	عضو
Name	Designation												
Ehab Abdulkarim Mahdi Al Maskati	Chairman												
Maha Ziad Mohamud Fariz	member												
اسم	تعيين												
ايهاب عبدالكريم مهدي المسقطي	رئيس												
مها زياد محمد فريز	عضو												
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa Saub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Saub												